
Jean Marie Blondeel in de gemeenteraad
Oppositie in het belang van de keikoppen
Iedere maand komt de gemeenteraad samen. Heel wat agendapunten zijn jaarlijks 
terugkerend en zijn nodig voor een goed functioneren van en binnen onze stad en de 
stadsdiensten. Meerderheid en oppositie debatteren er over inhoudelijke punten die de 
Poperingenaars/keikoppen aanbelangen. 

Uiteraard verschillen we soms van mening 
met de meerderheid en zien we alternatieven 
voor wat er voorgesteld wordt. Dit wil niet 
zeggen dat we het steeds oneens zijn met wat 
er aangebracht wordt, integendeel. Meer-
maals keuren wij voorstellen uit de meer-
derheid goed, als het goed is mag en moet 
het ook gezegd worden. 

Eigen koers

We voeren geen oppositie om oppositie 
te voeren, maar komen we enkel tussen 
wanneer wij vinden dat het anders moet of 
kan. Ook binnen de oppositie zitten we niet 
steeds op één lijn. De N-VA Poperinge volgt 
een eigen koers waarbij enkel het belang 
van onze inwoners centraal staat wars van 
allerlei belangengroepen.

Vlaams accent

Ik zal mij steeds verder blijven inzetten 
om in Poperinge het Vlaamse accent toe te 
voegen met aandacht voor ondernemen en 
ondernemers, mensen die werken, gepensio-
neerden en jongeren, en ook zij die het min-
der goed hebben verdienen onze aandacht.

De gemeenteraad kan ook steeds bij-
gewoond worden door geïnteresseerde 
burgers. Misschien zien we u op een van de 
komende gemeenteraden? Altijd welkom!

Steeds tot uw dienst. 

Met Vlaamse groet, 

Voorwoord
De afgelopen weken was het 
voor de meesten volop genie-
ten van de kerstsfeer en van 
de feestdagen. Waarin we ons 
vooral zaken voorgenomen heb-
ben om uit te voeren in 2023. 
Mogen deze voornemens dan 
ook zoveel mogelijk uitkomen.

Mijn voornemens voor 2023
We maken er een politiek 
positief jaar van, en wij zullen dit 
starten door samen te klinken 
op 2023 op de nieuwjaarsre-
ceptie van N-VA Poperinge. Bij 
deze nodig ik u allen uit op onze 
nieuwjaarsreceptie in de POORT 
Punt Komma eethuis, Europa-
laan 1A/bus 10 op zaterdag 21 
januari 2023 vanaf 19 uur. 

In ons gezelschap bevinden zich 
op 21 januari niemand minder 
dan Sander Loones en Maaike 
De Vreese terug. Dit in een 
prachtig kader om het nieuwe 
jaar met ons in te zetten. 

Alvast tot 21 januari!

Jan Van Bruwaene
Voorzitter 
N-VA Poperinge
Ondervoorzitter
arrondissement Ieper N-VA
Bestuurslid
partijbestuur/partijraad N-VA
jan.vanbruwaene@n-va.be

NIEUWJAARSRECEPTIE
met Sander Loones 

en
Maaike De Vreese

NIEUWJAARSRECEPTIENIEUWJAARSRECEPTIE

Zaterdag 21 januari 2023
om 19 uur

De Poort, Europalaan 1A/bus 10, 
Poperinge

Gratis toegang, inschrijven niet nodig
Iedereen welkom! 

Jean Marie Blondeel
Gemeenteraadslid N-VA Poperinge

jeanmarie.blondeel@n-va.be
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Ezra Wackenier
Mijn eerste stapjes in de politiek 
Het was de laatste tijd nogal een rollercoaster voor mij, zowel emotioneel als op mijn werk. Er werd 
onlangs iemand van mijn naaste familieleden opgenomen in de palliatieve zorg. Dat kon in het Jan 
Ypermanziekenhuis, wat een oplossing is, maar ik ben dan ook zeer mobiel.

Ik kan mij voorstellen dat dit een probleem is voor iemand met minder mogelijkheden wat mobiliteit betreft. Daardoor kunnen 
onze naasten niet genoeg ondersteund worden in hun laatste levensmomenten. Daarom wil ik ijveren om dit mogelijk te maken 
in Poperinge.

Daar er toch reeds een dagkliniek is, moet het mogelijk zijn om dit terug op te zetten in Poperinge. Zodat ook wij onze geliefden 
en of naaste familie en of vrienden in hun laatste levensmomenten de nodige ondersteuning kunnen geven.

De provincieraad behandelde drie dossiers van bedrijven die willen uitbreiden in Poperinge. Er is een aanvraag om een nieuwe 
parking aan te leggen bij uitvaartcentrum Demuys en bij brouwerij Sint-Bernardus in Watou. Tenslotte vraagt Aviko om 38 are 
in het oosten op te nemen op de bedrijfssite in Proven. De dossiers worden nu beoordeeld op vlak van ruimtelijke ordening.

N-VA Poperinge staat in principe achter de projecten, 
zegt voorzitter Jan Van Bruwaene. “Op voorwaarde dat 
tijdens het openbaar onderzoek geen tot weinig fun-
damentele bezwaren worden ingediend. Echter maken 
wij onze grote zorgen over de gevolgde procedure. Wat 
ik zeker niet wil is dat de bedrijven hun fundamenten 
zouden bouwen op drijfzand. De Poperingse overheid 
moet instaan voor correct opgevolgde procedures zodat 
onze bedrijven kunnen bouwen op de gekregen goed-
keuringen van de overheid, zonder de mogelijkheid van 
problemen nadien.”

Foute juridische procedure

Provincieraadslid Wim Aernoudt, tevens ook schepen 

van Ruimtelijke Ordening in Gistel, onderzocht deze 
dossiers en komt tot de vaststelling dat er heel wat 
opmerkingen zijn over de te volgen procedure. “We zijn 
uiteraard niet tegen, maar willen de bedrijven behoeden 
voor problemen achteraf. De juridische procedure is 
dus gewoon fout en dit staat ook duidelijk in advies van 
Vlaanderen naar de provincie West-Vlaanderen. We zijn 
bezorgd dat als deze drie bedrijven het planningsproces 
hebben doorlopen en er komt een klacht bij de Raad van 
State, de uitbreidingsplannen mogen worden verwezen 
naar de prullenbak. Zo zal er niet enkel geld maar ook 
veel tijd verloren gaan. We hebben onze opmerkingen 
geformuleerd in de provincieraad, maar de meerderheid 
van CD&V, Open VLD en Vooruit wilde niet luisteren. 
We zullen zien, maar wij hebben er geen goed oog op. 
Meer nieuws in 2023”, besluiten Jan Van Bruwaene en 
Wim Aernoudt.

Stad Poperinge laat steken vallen bij 
indienen van dossiers in de provincie

Jan Van Bruwaene
Voorzitter N-VA Poperinge
jan.vanbruwaene@n-va.be 
0475/919 180

Wim Aernoudt
Provincieraadslid West-Vlaanderen
wim.aernoudt@west-vlaanderen.be
0496/272 864

poperinge@n-va.be
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Federale begroting nog dieper in het 
rood: “Allerslechtste van Europa”
“Wanneer de dijken breken, bese�  men pas hoe belangrijk het is om voldoende 
geld in kas te hebben. En dus een begroting op orde te hebben. Helaas hee�  de 
regering-De Croo sinds haar aantreden niks anders gedaan dan belastinggeld 
uitgeven. Van haar belo� e om meer mensen aan het werk te krijgen om de hoge 
uitgaven te � nancieren, komt niets in huis”, stelt Kamerlid Sander Loones uit 
Koksijde.

Tekort van 23 miljard
De resultaten van dat desastreuze beleid werden eind september opnieuw duidelijk: 
een tekort van meer dan 23 miljard euro en de allerslechtste begroting van gans Eu-
ropa. “84 procent van dat tekort heeft niets te maken met de crisissen, maar alles met 
de Belgische ziekte. De Croo beloofde te hervormen, maar moet blijkbaar dringend 
aan zijn eigen belofte herinnerd worden”, besluit Sander Loones.

Sander Loones

Gerichte patrouilles blijven nodig op provinciedomein 
Palingbeek
Na de inbrakenplaag afgelopen zomer op de parking van De Palingbeek in 
Ieper neemt de provincie West-Vlaanderen extra maatregelen. “Begin au-
gustus kwamen er nieuwe digitale infoborden op het domein, twee aan de 
grote parking en één op de parking van de Vaartstraat. Ze wijzen bezoekers 
erop geen waardevolle spullen achter te laten. Eind volgend jaar wordt ook 
de verlichting aangepakt op de parking tegenover de recreatieve zone. Toch 
zal de nieuwe led-verlichting niet de wonderoplossing zijn want de inbra-
ken gebeuren steevast overdag,” verduidelijkt provincieraadslid Wim Aern-
oudt. De N-VA drong er intussen bij het provinciebestuur en de politiezone 
Arro Ieper op extra patrouilles op de parking op het provinciedomein. “Dat 
extra toezicht gebeurde trouwens ook al in augustus door de Cel Handha-
ving en de groenbrigade Palingbeek. Naast de extra controles vragen we 
ook aan iedere bezoeker om alert te blijven”, besluit Aernoudt. 

Wim Aernoudt

Impuls Menen-Wervik 
krijgt eerste erkenning in 
(West-)Vlaanderen
Menen en Wervik halen als eerste West-Vlaamse gemeenten de 
erkenning binnen van hun nieuwe woonmaatschappij. Impuls 
Menen-Wervik werd op 21 oktober 2022 in aanwezigheid van 
Vlaams minister van Wonen Diependaele o�  cieel ingehuldigd. 

N-VA schepen van Wonen Renaat Vandenbulcke verwees bij de 
verwelkoming naar de symbolische dag waarop dit plechtige 
moment kon plaatsvinden. Een jaar eerder mocht de schepen im-
mers 100 jaar sociale huisvesting in Menen vieren. “Met de fusie 
van Ons Dorp en Eigen Haard is Goud Waard in 2017 hielden 
we Impuls boven het doopvont. We hebben de afgelopen jaren sterk ingezet op de verhoging van de woonkwaliteit voor onze 
huurders. Met de nieuwe woonmaatschappij Impuls Menen-Wervik willen we verder schrijven aan dit succesverhaal”, vertelt de 
schepen. 

“Door de fusies komt er per regio één aanspreekpunt voor alles wat met sociaal wonen te maken heeft. Dit is in het voordeel van 
de huurders en van de lokale besturen. De gefuseerde woonmaatschappijen zullen een stuk slagkrachtiger en efficiënter zijn. Ik 
ben dan ook trots dat ik vandaag het West-Vlaamse startschot mag geven van deze fusie”, besluit Vlaams minister van Wonen 
Matthias Diependaele. 

Yngvild Ingels dient voorstellen in om geweld tegen 
politie aan te pakken

De laatste jaren is er een stijgende trend van geweld tegen de politie. De geweldplegingen 
variëren van smaad en beledigingen tot opzettelijke slagen en verwondingen. En ondanks 
veel beloftes van zowel de minister van Binnenlandse Zaken als van de minister van Justi-
tie om het geweld aan te pakken, verandert er in de praktijk amper weinig, merkt West-
Vlaams Kamerlid Ynvild Ingels.

Kamerlid Ingels diende daarom zelf een reeks voorstellen in om onze politiemensen beter 
te beschermen. “Zo willen we ervoor zorgen dat het gemakkelijk wordt voor het politieper-
soneel om geweldsfeiten te registreren en dat hun identiteit anoniem blijft bij een eventuele 
verdere rechtsgang.”

Ongelijke behandeling agenten
Daarnaast wil de N-VA ervoor zorgen dat agenten recht hebben op een kosteloze rechtsbij-
stand bij morele schadegedingen. Vandaag heeft de overheid de mogelijkheid om rechtshulp 
te weigeren aan politiemensen wanneer ze enkel een morele schadevergoeding nastreven. 
“Deze ongelijke behandeling in de wetgeving moet worden geschrapt. Agenten moeten bij 
een aantasting van zowel hun fysieke als hun psychische integriteit zeker zijn dat ze de nodi-
ge rechtsbijstand en bescherming krijgen”, besluit Yngvild Ingels.

Yngvild Ingels

Nieuwe wateropslagcapaciteit in Diksmuide op komst
Provincieraadslid Luc Coupillie hield in de provincieraad van 27 oktober 
2022 opnieuw een pleidooi om de West-Vlaamse waterlopen te verbreden. 
Met succes: de Grote Beverdijkvaart bij Diksmuide wordt eindelijk ver-
breed. “Zo wordt er 30.000 m³ extra wateropslag gecreëerd. Het provincie-
bestuur kreeg intussen de bevestiging dat de Vlaamse Milieumaatschappij 
(VMM) de werken zal uitvoeren”, vertelt Coupillie. 

Dichtbij beken en gewassen
Verder komen er nieuwe bufferbekkens met een capaciteit van 1 miljoen m³ 
voor de landbouwers in de Westhoek. De provincie zal hiervoor in overleg 
gaan met de lokale besturen van Poperinge, Ieper en Heuvelland. “Het is cru-
ciaal dat de nieuwe watervoorraden zo dicht mogelijk bij de gewassen worden 
aangelegd. Hoe meer watervoorraden er gemaakt worden dichtbij de beken, 
hoe beter”, besluit Luc Coupillie.

Luc Coupillie

Blijven inzetten op verdelging van Aziatische Hoornaar
Omwille van warme temperaturen de afgelopen maanden moeten we in de West-Vlaamse provinciedomeinen ook in het najaar 
blijven inzetten op het vernietigen van de nesten van de Aziatische hoornaars. Dat was de duidelijke oproep van provincieraads-
lid Johan De Poorter op dinsdag 25 oktober 2022 in De Palingbeek. De Poorter was aanwezig bij een verdelgingsactie van een 
nest van Aziatische hoornaars door de lokale brandweerzone.

Melden op Vespawatch
De afgelopen zomer werden in de West-Vlaamse 
provinciedomeinen verschillende nesten opge-
merkt van de Aziatische hoornaars, een uit-
heemse wespensoort die onder meer honingbijen 
opvreet. Daarbij werden in de Palingbeek zelfs be-
zoekers aangevallen door de vervelende wespen. 
“Om de opmars van de exotische wespensoort een 
halt toe te roepen, worden alle nesten best zo snel 
mogelijk vernietigd. Wie er zelf één opmerkt, kan 
die registreren op de website van Vespawatch”, 
besluit Depoorter.

Johan De Poorter

www.west-vlaanderen.n-va.be
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Federale begroting nog dieper in het 
rood: “Allerslechtste van Europa”
“Wanneer de dijken breken, bese�  men pas hoe belangrijk het is om voldoende 
geld in kas te hebben. En dus een begroting op orde te hebben. Helaas hee�  de 
regering-De Croo sinds haar aantreden niks anders gedaan dan belastinggeld 
uitgeven. Van haar belo� e om meer mensen aan het werk te krijgen om de hoge 
uitgaven te � nancieren, komt niets in huis”, stelt Kamerlid Sander Loones uit 
Koksijde.

Tekort van 23 miljard
De resultaten van dat desastreuze beleid werden eind september opnieuw duidelijk: 
een tekort van meer dan 23 miljard euro en de allerslechtste begroting van gans Eu-
ropa. “84 procent van dat tekort heeft niets te maken met de crisissen, maar alles met 
de Belgische ziekte. De Croo beloofde te hervormen, maar moet blijkbaar dringend 
aan zijn eigen belofte herinnerd worden”, besluit Sander Loones.

Sander Loones

Gerichte patrouilles blijven nodig op provinciedomein 
Palingbeek
Na de inbrakenplaag afgelopen zomer op de parking van De Palingbeek in 
Ieper neemt de provincie West-Vlaanderen extra maatregelen. “Begin au-
gustus kwamen er nieuwe digitale infoborden op het domein, twee aan de 
grote parking en één op de parking van de Vaartstraat. Ze wijzen bezoekers 
erop geen waardevolle spullen achter te laten. Eind volgend jaar wordt ook 
de verlichting aangepakt op de parking tegenover de recreatieve zone. Toch 
zal de nieuwe led-verlichting niet de wonderoplossing zijn want de inbra-
ken gebeuren steevast overdag,” verduidelijkt provincieraadslid Wim Aern-
oudt. De N-VA drong er intussen bij het provinciebestuur en de politiezone 
Arro Ieper op extra patrouilles op de parking op het provinciedomein. “Dat 
extra toezicht gebeurde trouwens ook al in augustus door de Cel Handha-
ving en de groenbrigade Palingbeek. Naast de extra controles vragen we 
ook aan iedere bezoeker om alert te blijven”, besluit Aernoudt. 

Wim Aernoudt

Impuls Menen-Wervik 
krijgt eerste erkenning in 
(West-)Vlaanderen
Menen en Wervik halen als eerste West-Vlaamse gemeenten de 
erkenning binnen van hun nieuwe woonmaatschappij. Impuls 
Menen-Wervik werd op 21 oktober 2022 in aanwezigheid van 
Vlaams minister van Wonen Diependaele o�  cieel ingehuldigd. 

N-VA schepen van Wonen Renaat Vandenbulcke verwees bij de 
verwelkoming naar de symbolische dag waarop dit plechtige 
moment kon plaatsvinden. Een jaar eerder mocht de schepen im-
mers 100 jaar sociale huisvesting in Menen vieren. “Met de fusie 
van Ons Dorp en Eigen Haard is Goud Waard in 2017 hielden 
we Impuls boven het doopvont. We hebben de afgelopen jaren sterk ingezet op de verhoging van de woonkwaliteit voor onze 
huurders. Met de nieuwe woonmaatschappij Impuls Menen-Wervik willen we verder schrijven aan dit succesverhaal”, vertelt de 
schepen. 

“Door de fusies komt er per regio één aanspreekpunt voor alles wat met sociaal wonen te maken heeft. Dit is in het voordeel van 
de huurders en van de lokale besturen. De gefuseerde woonmaatschappijen zullen een stuk slagkrachtiger en efficiënter zijn. Ik 
ben dan ook trots dat ik vandaag het West-Vlaamse startschot mag geven van deze fusie”, besluit Vlaams minister van Wonen 
Matthias Diependaele. 

Yngvild Ingels dient voorstellen in om geweld tegen 
politie aan te pakken

De laatste jaren is er een stijgende trend van geweld tegen de politie. De geweldplegingen 
variëren van smaad en beledigingen tot opzettelijke slagen en verwondingen. En ondanks 
veel beloftes van zowel de minister van Binnenlandse Zaken als van de minister van Justi-
tie om het geweld aan te pakken, verandert er in de praktijk amper weinig, merkt West-
Vlaams Kamerlid Ynvild Ingels.

Kamerlid Ingels diende daarom zelf een reeks voorstellen in om onze politiemensen beter 
te beschermen. “Zo willen we ervoor zorgen dat het gemakkelijk wordt voor het politieper-
soneel om geweldsfeiten te registreren en dat hun identiteit anoniem blijft bij een eventuele 
verdere rechtsgang.”

Ongelijke behandeling agenten
Daarnaast wil de N-VA ervoor zorgen dat agenten recht hebben op een kosteloze rechtsbij-
stand bij morele schadegedingen. Vandaag heeft de overheid de mogelijkheid om rechtshulp 
te weigeren aan politiemensen wanneer ze enkel een morele schadevergoeding nastreven. 
“Deze ongelijke behandeling in de wetgeving moet worden geschrapt. Agenten moeten bij 
een aantasting van zowel hun fysieke als hun psychische integriteit zeker zijn dat ze de nodi-
ge rechtsbijstand en bescherming krijgen”, besluit Yngvild Ingels.

Yngvild Ingels

Nieuwe wateropslagcapaciteit in Diksmuide op komst
Provincieraadslid Luc Coupillie hield in de provincieraad van 27 oktober 
2022 opnieuw een pleidooi om de West-Vlaamse waterlopen te verbreden. 
Met succes: de Grote Beverdijkvaart bij Diksmuide wordt eindelijk ver-
breed. “Zo wordt er 30.000 m³ extra wateropslag gecreëerd. Het provincie-
bestuur kreeg intussen de bevestiging dat de Vlaamse Milieumaatschappij 
(VMM) de werken zal uitvoeren”, vertelt Coupillie. 

Dichtbij beken en gewassen
Verder komen er nieuwe bufferbekkens met een capaciteit van 1 miljoen m³ 
voor de landbouwers in de Westhoek. De provincie zal hiervoor in overleg 
gaan met de lokale besturen van Poperinge, Ieper en Heuvelland. “Het is cru-
ciaal dat de nieuwe watervoorraden zo dicht mogelijk bij de gewassen worden 
aangelegd. Hoe meer watervoorraden er gemaakt worden dichtbij de beken, 
hoe beter”, besluit Luc Coupillie.

Luc Coupillie

Blijven inzetten op verdelging van Aziatische Hoornaar
Omwille van warme temperaturen de afgelopen maanden moeten we in de West-Vlaamse provinciedomeinen ook in het najaar 
blijven inzetten op het vernietigen van de nesten van de Aziatische hoornaars. Dat was de duidelijke oproep van provincieraads-
lid Johan De Poorter op dinsdag 25 oktober 2022 in De Palingbeek. De Poorter was aanwezig bij een verdelgingsactie van een 
nest van Aziatische hoornaars door de lokale brandweerzone.

Melden op Vespawatch
De afgelopen zomer werden in de West-Vlaamse 
provinciedomeinen verschillende nesten opge-
merkt van de Aziatische hoornaars, een uit-
heemse wespensoort die onder meer honingbijen 
opvreet. Daarbij werden in de Palingbeek zelfs be-
zoekers aangevallen door de vervelende wespen. 
“Om de opmars van de exotische wespensoort een 
halt toe te roepen, worden alle nesten best zo snel 
mogelijk vernietigd. Wie er zelf één opmerkt, kan 
die registreren op de website van Vespawatch”, 
besluit Depoorter.

Johan De Poorter

www.west-vlaanderen.n-va.be
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Stilstand in Poperinge
N-VA Poperinge volgt vanop de oppositiebanken in de gemeenteraad de vooruitgang in de verschillende dossiers van 
dichtbij op. Alhoewel, vooruitgang. In sommige dossiers zien we vooral stilstand. Een overzicht.

EENRICHTINGSVERKEER POTTESTRAAT

Het blijft zeer stil rond deze vraag van de bewoners. Wij zullen blijven druk uitoefenen om aan dit dossier een positief 
gevolg te kunnen geven.

OPLOSSINGEN VOOR DE GASTHUISPARKING BLIJVEN UIT!

Ook in dit dossier zien we nog geen vooruitgang. We blijven dit voor jullie opvolgen.

FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

“

500

0

-500

-1000

-1500

-2000

-2500

In
 m

ilj
oe

n 
eu

ro

In
 %

 v
an

 h
et

 b
ru

to
 b

in
ne

nl
an

ds
 p

ro
du

ct

Evolutie Vlaamse begroting

De administratie start op vraag van minister 
Demir een nieuwe overlegronde op om tot een 
meer uitgebalanceerd mestactieplan te komen! 
Dat vinden wij goed! Zo hoort het!

Vanuit ons arrondissement Ieper hebben we 
hiervoor een krachtig signaal gegeven aan de 
minister. We zijn uitermate tevreden dat onze 
demarche vruchten afgeworpen heeft! Overleg 
werkt!

We blijven de ontwikkelingen opvolgen samen 
met de minister, het kabinet en met de belang-
hebbenden uit de sector en onze regio.

Jan Van Bruwaene in de Pottestraat.

Jan Van Bruwaene in de bres voor de landbouwers

Luc Coupillie, Zuhal Demir, Dominique Cool, Johan Demonie, 
Koen Descheemaeker en Jan Van Bruwaene.

poperinge@n-va.be
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Evolutie Vlaamse begroting


